
 

REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE I DJURS KAMMERKOR MANDAG DEN 30. oktober 2023  

  

Alle bestyrelsesmedlemmer er tilstede: Ingeborg Andresen, Rolf Djurtoft, Steen Holst, Søren Raabymagle og 

Eva Funder Carstensen, samt Helle Sandberg Zederkof.  

  

Punkt 1  

VI SKAL BESLUTTE OM VI VIL BRUGE OM PENGE TIL DE NØDVENDIGE UDGIFTER I FORBINDELSE MED FORÅRETS KONCERTER. 

Første Rossini koncert foregår den 26 maj i Tved kirke eller i nyt kulturhus. Der er i alt ca 60 medlemmer i de 
to kor.  
Det er planen, at anden koncert afholdes et sted, hvor der er et flygel. Vi kan låne harmonium. Ingeborg 
spørger om anden koncert eventuelt kan afholdes i Pavillonen i Grenå. Fuglsøcentret kan også spørges. 
Helle vil undersøge mulighed for at afholde anden koncert i Aarhus eller Randers. 
Djurs Kammerkors 40-års jubilæum er 1. september 2024. Anden koncert må af økonomiske årsager udgøre 
vores jubilæumskoncert, da udgifterne til de to koncerter er så store, at der ikke er ressourcer til en koncert 
med et andet indhold. 
Alle bestyrelsesmedlemmer giver tilsagn om at bruge de nødvendige udgifter til forårets koncerter. 
 

 

Punkt 2  

DATOERNE I FORÅRET SKAL MELDES UD TIL KORET 

Rossini koncert den 26. maj 
Øvelørdag den 20. april kl. 10 - 16 
Øveaften den 4. december aflyses på grund af koncerter både den 3. og 5. december 
 
 

Punkt 3  

HAR ALLE GIVET DERES OPLYSNINGER TIL DJURSLANDS BANK? 

Der er kommet en mail til hver af os i bestyrelsens om, at alle har givet oplysninger til Djurslands Bank. Vi 
skal herefter skrive under digitalt, ved at følge linket som de har sendt. 

 

Punkt 4  

ER DER NOGET, DER SKAL RETTES - OPDATERES PÅ HJEMMESIDEN? KIK EVT. PÅ HJEMMESIDEN INDEN MØDET. DET ER ALTID GODT 

MED FRISKE ØJNE.  

Inde på medlemssiden - meddelelser og arrangementer slettes løbende, sådan at kun aktuelle meddelelser 

og arrangementer fremgår. ”Vigtige datoer” opdateres med to yderligere koncerter.  



Punkt 5  

DET OPDATEREDE DOKUMENT TIL NYE I KORET ER LAGT PÅ HJEMMESIDEN 

Samtykkeerklæring til at anvende fotos af kormedlemmer på korets hjemmeside er nu del af dokumentet til 

nye i koret. 

 

Dette var alle punkter på dette bestyrelsesmøde. Vi skal være opmærksomme på, at vi har et punkt, som vi 

udsatte fra bestyrelsesmødet den 21. august 2023, da vi ikke nåede det. Måske skal vi have det med på 

næste bestyrelsesmøde? Punktet er: 

EN NY LYDOPTAGELSE TIL VORES HJEMMESIDE?  

Lydoptagelserne af koret på vores hjemmeside er forældede. Vi nåede ikke at gøre punktet færdigt; det 

udsættes til næste bestyrelsesmøde.  

  


